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İlk yanıt Quaresma'dan
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ teknik direktör adayları konusunda girişimlerini
sürdürürken, bir yandan da mali durumu düzeltmek için çaba
sarfediyor. Futbolcuların yıllık ücretinde indirime gitmesini is-
teyen Siyah-beyazlı yönetime ilk yanıt Quaresma'dan geldi. 

B
eeşiktaş,
teknik direk-
tör adayları
konusunda
girişimlerini
sürdürürken,

bir yandan da mali durumu
düzeltmek için çaba
sarfediyor. Futbolcuların
yıllık ücretinde indirime
gitmesini isteyen Siyah-
beyazlı yönetime ilk yanıt
Quaresma'dan geldi. Q7 3
milyon 750 bin euro olan
yıllık ücretinde indirim
yapabileceğini yönetime

bildirdi. Lig TV'nin internet
sitesinin haberine göre;
Futbolcuların yıllık
ücretinde indirime gitmesini
isteyen Siyah-beyazlı yöne-
time ilk yanıt Quaresma'dan
geldi. Portekizli yıldız 3
milyon 750 bin euro olan
yıllık ücretinde indirim
yapabileceğini yönetime
bildirdi. Ancak bu indirim
ve yeni sözleşme şartlarının
Quaresma tatilden döndük-
ten sonra avukatıyla
yapılacağı öğrenildi.
Beşiktaş yönetiminin

geçtiğimiz sezon
Samsunspor forması giyen
Uğur Boral'a teklifte bulun-
duğu ve tecrübeli futbolcu-
nun kadroda bulunmasını
istedikleri bildirildi. Uğur
Boral'ın transferi için
görüşmelerin sürdüğü
bildirildi. Öte yandan
Beşiktaş'ın yeni yönetiminin
ilk divan kurulu toplantısı
yarın yapılacak. Fikret
Orman ve yönetimi Divan
Kurulu toplantısında
kulübün mali durumu
hakkında bilgi verecek.
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“Bütün olasılıklar var”
BBAAŞŞKKAANN Fikret Orman, teknik direktör konusunda ince eleyip,
sık dokuduklarını dile getirirken, Futbol Komitesi Başkanı Tamer
Kıran, Ragnick ve Zico'nun düşünmedikleri, yerli ya da yabancı
konusunda bütün olasılıkların masaya yatırılacağını söyledi.

B
eşiktaş Başkanı
Fikret Orman,
teknik direktör
konusunda ince
eleyip, sık
dokuduklarını dile

getirirken Futbol Komitesi
Başkanı Tamer Kıran Ragnick
ve Zico'nun takımın başına
geçemeyeceklerini yerli ya da
yabancı konusunda bütün
olasılıkların masaya
yatırılacağını söyledi.
Beşiktaş Kulübü Başkanı

Fikret Orman, futbol takımı için
teknik direktör arayışları

konusunda, ''Şu anda kaçan bir
şey yok. Uzun süreli çalışacağım
bir hoca aramak istiyorum. Ben
ve arkadaşlarım ince eleyip sık
dokuyoruz'' dedi. Swissotel the
Bosphorus'ta düzenlenen
dayanışma yemeği öncesinde
basın mensuplarının sorularını
yanıtlayan Orman, teknik direk-
tör konusunun 1 Haziran Cuma
gününe kadar netleşebileceğini
ifade etti. Teknik direktör
arayışı konusunda tüm alternati-
fleri konuşmak durumunda
olduklarını kaydeden Orman,
şöyle devam etti: ''Şu anda lig

bitti ve Beşiktaş'ın Ağustos'tan
önce, UEFA ön elemesinden
önce programı görünmüyor, lig
tarihi de belli değil. Şu anda
kaçan bir şey de yok. Ben uzun
süreçli çalışacağım bir hoca ara-
mak istiyorum."  Teknik direk-
törün yerli ya da yabancı olması
konusundaki düşüncesi sorulan
Orman, ''Bütün olasılıklar var.
Beşiktaş Futbol Takımı'na uzun
dönem çalışabileceğimiz bir
hoca arayışı içindeyiz. Yerli de
olabilir yabancı da olabilir.
Oluştuğu zaman açıklayacağım''
diye konuştu.
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Sürpriz: Hristo Stoichkov
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’IN teknik direktör arayışları tüm hızıyla sü-
rerken, gündeme süpriz bir isim geldi. Bulgarlar'ın ef-
sane futbolcusu Hristo Stoichkov, Beşiktaş'a önerildi.
Stoichkov şu anda Litex Lovech takımını çalıştırıyor.

B
eşiktaş'ın teknik
direktör arayışları
tüm hızıyla sür-
erken, gündeme
süpriz bir isim
geldi. Bulgarlar'ın

efsane futbolcusu Hristo
Stoichkov, Beşiktaş'a önerildi.
Stoichkov şu anda Litex
Lovech takımını çalıştırıyor.  
Futbolculuk döneminde

Bercelona forması giyen ve
başarılarıyla dünyaca ünlü fut-
bolcular arasına giren
Bulgarlar'ın efsane oyuncusu
Hristo Stoichkov, Beşiktaş'a
önerildi. Yönetimin, bu teklifi
değerlendirmeye aldığı öğrenil-
di. Radyospor'dan Özgür
Sancar'ın sorularını yanıtlayan
Stoichkov, "Başkan ya da yöne-
tim nezninde bir teklif yapılırsa
bunu elbette ki değerlerirmeyi
isterim. Türk futbolu çok iyi ve
önemli bir durumda. Hayatta
ne olacağı hiçbir zaman bilin-
mez. İstediğini bilen bir kulü-
ple her zaman görüşülebilir.
Bu konuda sıkıntı olacağını hiç
sanmıyorum" ifadelerini kul-
landı. Beşiktaş Başkanı Fikret
Orman son yaptığı
açıklamasında 1 Haziran
tarihine kadar teknik direktör
isminin netleşebileceğini
söylemişti.
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Başkan da oradaydı!..
DDÜÜZZEENNLLEENNEENN yemekte; Başkan Fikret Orman ve Yönetim Ku-
rulu Üyeleri, Divan Kurulu Başkanı Yalçın Karadeniz, yönetim
kurulu eski üyeleri, divan kurulu eski başkanları, divan kurulu
üyeleri ve Beşiktaş Belediye Başkanı İsmail Ünal yer aldı. 

S
wissotel
Bosphorus’da
düzenlenen
yemekte; Başkan
Fikret Orman ve
Yönetim Kurulu

Üyeleri, Divan Kurulu
Başkanı Yalçın Karadeniz,
yönetim kurulu eski üyeleri,
divan kurulu eski başkan-
ları, divan kurulu üyeleri ve
Beşiktaş Belediye Başkanı
İsmail Ünal yer aldı. 
Davete katılamayan; eski

başkan Yıldırım
Demirören, eski ikinci

başkan Hasan Arat, eski
asbaşkan Numan Ceyhan
ve yönetim kurulu eski
üyesi ve milli futbolcu
Nazmi Bilge teşekkür
mesajı gönderdi. Samimi
bir ortamda gerçekleşen
yemekte Başkan Fikret
Orman ve Yönetim Kurulu
Üyeleri, davetlilerle tek tek
ilgilenerek fikir
alışverişinde bulundu.
Sinevizyon gösterisinin
ardından davetlilere
hitaben bir konuşma yapan
Başkan Fikret Orman,

şunları söyledi:
“Bugün Beşiktaş’ın prob-

lemlerinden bahsetmek
istemiyorum. Sorunlarımız
olabilir ama bu sorunların
hiçbiri Beşiktaşımız’dan
büyük değil. Kimsenin
endişesi olmasın. Biraz zor-
lanacağız belki ama en kısa
sürede kulübümüzü layık
olduğu çizgiye getireceğiz.
Kapımız herkese açık. Belki
yanlışlarımız da olacaktır
ama ne yapacaksak
Beşiktaş’ın menfaatleri için
yapacağız.”
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